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P R O T O K Ó Ł  Nr XVIII/12 

z obrad XVIII  Sesji Rady Powiatu Łowickiego 

odbytej w dniu 29 lutego 2012 roku w sali konferencyjnej 

Starostwa Powiatowego w Łowiczu ul. Stanisławskiego 30a 

 

Ustawowa liczba Radnych  - 21 

Radnych obecnych na Sesji  - 21  

Lista obecności     - /Zał. Nr 1/  

 

Porządek obrad:  

 

1. Otwarcie obrad XVIII Sesji Rady Powiatu Łowickiego. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Wnioski do porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołów z XVI i XVII Sesji Rady Powiatu Łowickiego. 

5. Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie zamiaru 

przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 1 w Zespole Szkół 

Ponadgimnazjalnych Nr 1 im. 10 Pułku Piechoty w Łowiczu. 

6. Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie zamiaru 

przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 2 w Zespole Szkół 

Ponadgimnazjalnych Nr 2 Rolnicze Centrum Kształcenia 

Ustawicznego i Praktycznego im. Tadeusza Kościuszki w Łowiczu. 

7. Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie zamiaru 

przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 3 w Zespole Szkół 

Ponadgimnazjalnych Nr 3 im. Władysława Stanisława Reymonta w 

Łowiczu. 

8. Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie zamiaru 

przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 4 w Zespole Szkół 

Ponadgimnazjalnych Nr 4 im. Władysława Grabskiego w Łowiczu. 

9. Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie zamiaru likwidacji 

Uzupełniającego Liceum Ogólnokształcącego wchodzącego w skład 

Zespołu Szkół Licealnych w Zdunach. 
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10. Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie zamiaru likwidacji: 

Technikum Uzupełniającego Nr 2 w Łowiczu, Technikum 

Uzupełniającego dla Dorosłych w Łowiczu, Uzupełniającego Liceum 

Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Łowiczu – szkół wchodzących w 

skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 Rolnicze Centrum 

Kształcenia Ustawicznego i Praktycznego im. Tadeusza Kościuszki w 

Łowiczu. 

11. Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie zamiaru 

przekształcenia Technikum Uzupełniającego wchodzącego w skład 

Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 im. Pułku Piechoty w 

Łowiczu w Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych. 

12. Informacja o stanie pomocy społecznej i polityki prorodzinnej na 

terenie powiatu. Wspieranie osób niepełnosprawnych. Współpraca z 

organizacjami pozarządowymi w zakresie pomocy społecznej i 

polityki prorodzinnej na terenie Powiatu Łowickiego. 

13. Stan ochrony przeciwpożarowej na terenie Powiatu Łowickiego. 

14. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w 

szkołach/placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat 

Łowicki za 2011 rok. 

15. Informacja o sieci szkół ponadgimnazjalnych na terenie Powiatu 

Łowickiego w świetle prognoz demograficznych. 

16. Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie zmiany budżetu za 

2012 rok. 

17. Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Łowickiego na lata 2012 – 2018. 

18. Sprawozdanie Starosty Łowickiego z prac Zarządu Powiatu 

Łowickiego w okresie między sesjami. 

19. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady Powiatu 

Łowickiego z okresie między sesjami. 

20. Interpelacje, wolne wnioski, zapytania radnych i sprawy różne. 
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21. Zakończenie obrad XVIII Sesji Rady Powiatu Łowickiego. 

22. Zakończenie obrad XVIII Sesji Rady Powiatu Łowickiego.  

 

Przed rozpoczęciem XVIII Sesji Rady Powiatu Łowickiego Przewodniczący 

Rady Powiatu Bolesław Heichman powiedział, iż dzisiejsza Sesja jest okazją 

do wręczenia stypendiów Starosty Łowickiego dla najlepszych uczniów oraz 

stypendiów i nagród sportowych dla zawodników i trenerów.  

Uroczystość wręczenia stypendiów i nagród poprowadziła Dyrektor Wydziału 

Edukacji, Kultury i Sportu Izabela Pawluk, która powiedziała, że dziękuje 

zawodnikom za godne reprezentowanie Powiatu Łowickiego podczas zawodów 

sportowych.  

 

Po wręczeniu nagród i stypendiów Przewodniczący Rady Powiatu Łowickiego 

Bolesław Heichman poprosił o zabranie głosu Teresę Wojdę.  

 

Pani Teresa Wojda powiedziała, że chciałaby złożyć na ręce 

Przewodniczącego Rady Pismo odnoszące się do wcześniej złożonego pisma do 

Starosty Łowickiego odnośnie zagrożenia i niebezpiecznego, śmiertelnego 

zagrożenia, jakim jest planowane składanie na terenie Powiatu Łowickiego 

skroplonego dwutlenku węgla w technologii CCS. Powiedziała, że jest to 

technologia bardzo niebezpieczna, która sprowadzi na nasz teren katastrofę 

ekologiczną i humanitarną. Dodała, że przekazuje na ręce Przewodniczącego 

pismo z prośbą o rozpowszechnienie wśród mieszkańców Powiatu Łowickiego, 

którzy są nieświadomi tego niebezpieczeństwa. Nadmieniła, że zwraca się z 

prośbą o nadanie biegu sprawie.  

Teresa Wojda powiedziała, że organizacja jaką reprezentuje – Inicjatywa 

Obywatelska – powstała po to, by rozpowszechniać informacje na temat 

zagrożenia niebezpieczeństwem składowania CO2. Dodała, że nie jest to jedyne 

niebezpieczeństwo, jakie grozi naszemu terenowi. Gra idzie o przyszłość 

młodego pokolenia, proszę o poważne potraktowanie sprawy, jesteście  

Państwo, żeby nam służyć i dbać o nasze bezpieczeństwo – mówiła. Zakończyła 

stwierdzając, iż z wyrazami szacunku zwraca się do Starosty. Panowie, 

zjednajcie się, chodzi o obronę nas i naszego życia, nie zajmujcie się sprawami 

kadrowymi ale sprawami mieszkańców – mówiła.  
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Ad  pkt. 1 

 

Otwarcie obrad XVIII Sesji Rady Powiatu Łowickiego. 

 

Przewodniczący RPŁ Bolesław Heichman witając Radnych i zaproszonych 

gości otworzył XVIII Sesję Rady Powiatu Łowickiego. 

 

Ad pkt. 2 

 

Stwierdzenie prawomocności obrad.  

 

Przewodniczący RPŁ Bolesław Heichman poinformował, że w sesji wzięło 

udział 21 radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada może podejmować 

prawomocne decyzje.  

 

Ad pkt. 3 

 

Wnioski do porządku obrad. 

 

Przewodniczący RPŁ Bolesław Heichman zapytał czy są uwagi do porządku 

obrad. 

 

Uwag do porządku obrad nie zgłoszono.  

 

Ad pkt. 4  

 

Przyjęcie protokołów z XVI i XVII Sesji RPŁ. 
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Radni po zapoznaniu się z treścią protokołów z XVI i XVII Sesji RPŁ w 

głosowaniu jawnym: 

za   - 16 

przeciw  - 0 

wstrzymało się - 3 

przyjęli protokoły z XVI i XVII Sesji Rady Powiatu Łowickiego. 

Uwag nie zgłoszono. 

Radny Michał Śliwiński powiedział, że pod głosowanie został poddany tylko 

jeden protokół.  

Przewodniczący Rady Powiatu Łowickiego Bolesław Heichman powiedział, 

że były poddane pod głosowanie dwa protokoły w jednym pkt.  

Ad pkt. 4 

Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie zamiaru przekształcenia 

Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 1 w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych 

Nr 1 im. 10 Pułku Piechoty w Łowiczu. 

Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu przedstawiała projekt 

uchwały RPŁ w sprawie zamiaru przekształcenia Zasadniczej Szkoły 

Zawodowej Nr 1 w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 im. 10 Pułku 

Piechoty w Łowiczu. 

 Opinia Komisji Edukacji, Kultury, Sportu, Turystyki, Młodzieży i 

Promocji – pozytywna.  

Radni w głosowaniu jawnym: 

 

za   - 21 

przeciw   - 0 

wstrzymało się  - 0 

 

podjęli uchwałę RPŁ Nr XVIII/128/2012 w sprawie zamiaru przekształcenia 

Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 1 w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 

1 im. 10 Pułku Piechoty w Łowiczu./ Zał. Nr 2/  
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Ad pkt. 5  

Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie zamiaru przekształcenia 

Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 2 w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych 

Nr 2 Rolnicze Centrum Kształcenia Ustawicznego i Praktycznego im. 

Tadeusza Kościuszki w Łowiczu. 

Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Izabela Pawluk 

przedstawiała projekt uchwały RPŁ w sprawie zamiaru przekształcenia 

Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 2 w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 

2 Rolnicze Centrum Kształcenia Ustawicznego i Praktycznego im. Tadeusza 

Kościuszki w Łowiczu. 

Opinia Komisji Edukacji, Kultury, Sportu, Turystyki, Młodzieży i 

Promocji – pozytywna.  

Radni w głosowaniu jawnym: 

 

za   - 21 

przeciw   - 0 

wstrzymało się  - 0 

podjęli uchwałę RPŁ NR XVIII/129/2012 w sprawie zamiaru przekształcenia 

Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 2 w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 

2 Rolnicze Centrum Kształcenia Ustawicznego i Praktycznego im. Tadeusza 

Kościuszki w Łowiczu. / Zał. Nr 3/  

Ad pkt. 6  

Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie zamiaru przekształcenia 

Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 3 w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych 

Nr 3 im. Władysława Stanisława Reymonta w Łowiczu. 

Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury i  Sportu przedstawiała projekt 

uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 
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3 w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 3 im. Władysława Stanisława 

Reymonta w Łowiczu. 

Opinia Komisji Edukacji, Kultury, Sportu, Turystyki, Młodzieży i 

Promocji – pozytywna.  

Radni w głosowaniu jawnym: 

 

za   - 21 

przeciw   - 0 

wstrzymało się  - 0 

podjęli uchwałę RPŁ Nr XVIII/ 130/2012  w sprawie zamiaru przekształcenia 

Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 3 w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 

3 im. Władysława Stanisława Reymonta w Łowiczu. / Zał. Nr 4/ 

Ad pkt. 7  

Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie zamiaru przekształcenia 

Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 4 w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych 

Nr 4 im. Władysława Grabskiego w Łowiczu. 

Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu przedstawiała projekt 

uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 

4 w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 4 im. Władysława Grabskiego w 

Łowiczu 

Opinia Komisji Edukacji, Kultury, Sportu, Turystyki, Młodzieży i 

Promocji – pozytywna.  

Radni w głosowaniu jawnym: 

 

za   - 21 

przeciw   - 0 

wstrzymało się  - 0 
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podjęli uchwałę RPŁ Nr XVIII/ 131/2012 w sprawie zamiaru przekształcenia 

Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 4 w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 

4 im. Władysława Grabskiego w Łowiczu. / Zał. Nr 5/ 

Ad pkt. 8  

Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie zamiaru likwidacji 

Uzupełniającego Liceum Ogólnokształcącego wchodzącego w skład Zespołu 

Szkół Licealnych w Zdunach. 

Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Izabela Pawluk 

przedstawiała projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Uzupełniającego 

Liceum Ogólnokształcącego wchodzącego w skład Zespołu Szkół Licealnych w 

Zdunach. 

Opinia Komisji Edukacji, Kultury, Sportu, Turystyki, Młodzieży i 

Promocji – pozytywna.  

Radni w głosowaniu jawnym: 

 

za   - 21 

przeciw   - 0 

wstrzymało się  - 0 

podjęli uchwałę Nr XVIII/132/2012 RPŁ w sprawie zamiaru likwidacji 

Uzupełniającego Liceum Ogólnokształcącego wchodzącego w skład Zespołu 

Szkół Licealnych w Zdunach. / Zał. Nr 6/  

Ad pkt. 9 

Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie zamiaru likwidacji: 

Technikum Uzupełniającego Nr 2 w Łowiczu, Technikum Uzupełniającego 

dla Dorosłych w Łowiczu, Uzupełniającego Liceum Ogólnokształcącego dla 

Dorosłych w Łowiczu – szkół wchodzących w skład Zespołu Szkół 
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Ponadgimnazjalnych Nr 2 Rolnicze Centrum Kształcenia Ustawicznego i 

Praktycznego im. Tadeusza Kościuszki w Łowiczu. 

Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Izabela Pawluk 

przedstawiała projekt uchwały RPŁ w sprawie zamiaru likwidacji: Technikum 

Uzupełniającego Nr 2 w Łowiczu, Technikum Uzupełniającego dla Dorosłych w 

Łowiczu, Uzupełniającego Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w 

Łowiczu – szkół wchodzących w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 

Rolnicze Centrum Kształcenia Ustawicznego i Praktycznego im. Tadeusza 

Kościuszki w Łowiczu. 

Opinia Komisji Edukacji, Kultury, Sportu, Turystyki, Młodzieży i 

Promocji – pozytywna.  

Radni w głosowaniu jawnym: 

 

za   - 21 

przeciw   - 0 

wstrzymało się  - 0 

podjęli uchwałę Nr XVIII/133/2012 RPŁ w sprawie zamiaru likwidacji: 

Technikum Uzupełniającego Nr 2 w Łowiczu, Technikum Uzupełniającego dla 

Dorosłych w Łowiczu, Uzupełniającego Liceum Ogólnokształcącego dla 

Dorosłych w Łowiczu – szkół wchodzących w skład Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych Nr 2 Rolnicze Centrum Kształcenia Ustawicznego i 

Praktycznego im. Tadeusza Kościuszki w Łowiczu. / Zał. Nr 7/  

Ad pkt. 10 

Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie zamiaru przekształcenia 

Technikum Uzupełniającego wchodzącego w skład Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych Nr 1 im. Pułku Piechoty w Łowiczu w Liceum 

Ogólnokształcące dla Dorosłych. 
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Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Izabela Pawluk 

przedstawiała projekt uchwały RPŁ w sprawie zamiaru przekształcenia 

Technikum Uzupełniającego wchodzącego w skład Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych Nr 1 im. Pułku Piechoty w Łowiczu w Liceum 

Ogólnokształcące dla Dorosłych. 

Opinia Komisji Edukacji, Kultury, Sportu, Turystyki, Młodzieży i 

Promocji – pozytywna.  

Radni w głosowaniu jawnym: 

 

za   - 21 

przeciw   - 0 

wstrzymało się  - 0 

podjęli uchwałę Nr XVIII/ 134/2012 RPŁ w sprawie zamiaru przekształcenia 

Technikum Uzupełniającego wchodzącego w skład Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych Nr 1 im. Pułku Piechoty w Łowiczu w Liceum 

Ogólnokształcące dla Dorosłych. / Zał. Nr 8/ 

Ad pkt. 11 

Informacja o stanie pomocy społecznej i polityki prorodzinnej na terenie 

powiatu. Wspieranie osób niepełnosprawnych. Współpraca z organizacjami 

pozarządowymi w zakresie pomocy społecznej i polityki prorodzinnej na 

terenie Powiatu Łowickiego. 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Łowiczu Robert 

Wójcik przedstawił materiał - Informacja o stanie pomocy społecznej i polityki 

prorodzinnej na terenie powiatu. Wspieranie osób niepełnosprawnych. 

Współpraca z organizacjami pozarządowymi w zakresie pomocy społecznej i 

polityki prorodzinnej na terenie Powiatu Łowickiego./ Zał. Nr 9/  
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Ad pkt. 12 

Stan ochrony przeciwpożarowej na terenie Powiatu Łowickiego. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kuczyński powiedział, iż 

zanim przejdziemy do zapoznania się z materiałem, Starosta Łowicki prosi o 

możliwość zabrania głosu.  

Starosta Łowicki Janusz Michalak powiedział, iż tak się składa, że tematem 

dzisiejszej sesji jest stan ochrony przeciwpożarowej ale jest też i inne 

wydarzenie w życiu co najmniej dwóch osób ale i całej Komendy, to jest 

przejście na emeryturę dotychczasowego Komendanta Piotra Błaszczyka i 

przejęcie jego obowiązków przez brygadiera Jacka Szeligowskiego.  

Starosta powiedział, iż zwrócił się do niego Komendant Wojewódzki z prośbą o 

zaopiniowanie kandydatury J. Szeligowskiego, ponieważ tak nakazuje prawo. 

Dodał, iż opinię wydał pozytywną i, by nie było rozmów w kuluarach, była to 

decyzja szybka a kandydatura Pana Szeligowskiego była jedyną zgłoszoną. 

Powiedział, że Pan Szeligowski jest znanym strażakiem w Łowiczu jak i na 

terenie województwa łódzkiego, pracował w Komendzie Wojewódzkiej w 

Skierniewicach. Nadmienił, że informacja o rezygnacji Pana Piotra Błaszczyka 

spadła niespodziewanie, chociaż oczywiście jego uprzedził o niej wcześniej, 

jednak nie było już szans na przekonywanie, by zmienił decyzję.  

Starosta powiedział, że chce podziękować Panu Piotrowi Błaszczykowi za 3 

lata dowodzenia strażakami w Powiecie Łowickim i współpracę z ochotniczymi 

strażami pożarnymi. Dodał, że były to 3 lata dowodzenia komendą i 5 lat 

pomagania innym na stanowisku zastępcy komendanta. Starosta zauważył, że 

Pan Błaszczyk był dowódcą jednostek ochotniczo – gaśniczych i cała jego 

kariera była związana z Powiatem Łowickim. Starosta zakończył mówiąc, iż 

życzy Panu Błaszczykowi osiągnięć podobnych do zawodowych ale już w życiu 

prywatnym.  
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Starosta Łowicki Janusz Michalak powiedział, że wita Pana Jacka 

Szeligowskiego. Nadmienił, że dziś jeszcze Pan Błaszczyk przedstawi materiał 

odnośnie ochrony przeciwpożarowej, natomiast Pan Szeligowski od jutra już 

zajmie się obowiązkami i ma nadzieję, że współpraca nie będzie układała się 

gorzej aniżeli z jego poprzednikiem.  

Pan Piotr Błaszczyk powiedział, że dziękuje za możliwość współpracy i 

wspólnego rozwiązywania problemów strażackich. Podziękował również za 

życzliwość i zrozumienie tych problemów, co przynosiło efekty, ponieważ 

sprzęt trafiał do Komendy a mieszkańcy mogli czuć się bezpiecznie.  

 

Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Łowiczu Jacek 

Szeligowski powiedział, iż miłym zaskoczeniem było dla niego zaproponowanie 

przez Komendanta Wojewódzkiego stanowiska Komendanta Powiatowego 

Komendy w Łowiczu. Dodał, że było to i miłe zaskoczenie, i zdziwienie ale i 

oburzenie, że tak młody człowiek jak Piotr Błaszczyk przechodzi na emeryturę a 

był przecież jeszcze potrzebny dla Powiatu Łowickiego ale niestety taka była 

jego wola. Stwierdził, iż Pan Błaszczyk osiągnął w swej karierze już wszystko, 

co było możliwe do osiągnięcia oraz, że współpracował z nim przez wiele lat.  

 

Komendant Powiatowy Jacek Szeligowski powiedział, że była to trzecia 

propozycja objęcia przez niego tego stanowiska. Pierwsza była złożona w roku 

1998, druga, gdy stanowisko obejmował Andrzej Porczyk. Dodał, iż wtedy nie 

mógł przyjąć propozycji, ponieważ nie pozwalały mu na to sprawy rodzinne, 

teraz natomiast już może zająć się obowiązkami na tym stanowisku. Powiedział, 

że trochę z obawą przyjmował to stanowisko i dziękuje Staroście za pozytywne, 

ciepłe przyjęcie, którym jest zaskoczony, że od razu była pozytywna opinia. 

Dodał, że chyli czoła przed Radą Powiatu dziękując za zaufanie. Podkreślił, iż 

uczyni wszystko wykorzystując wieloletnie doświadczenie, by temu zaufaniu 
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sprostać i  by Powiat Łowicki był bardziej bezpieczny a Starosta nie powstydził 

się swojej pozytywnej opinii.  

Były Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Łowiczu Piotr 

Błaszczyk przedstawił materiał - Stan ochrony przeciwpożarowej na terenie 

Powiatu Łowickiego. / Zał. Nr 10/  

Ad pkt. 13 

Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach/placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Powiat Łowicki za 2011 rok. 

Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Izabela Pawluk 

przedstawiała materiał - Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń 

nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w 

szkołach/placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Łowicki za 

2011 rok. / Zał. Nr 11/ 

Ad pkt. 14 

Informacja o sieci szkół ponadgimnazjalnych na terenie Powiatu 

Łowickiego w świetle prognoz demograficznych. 

Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Izabela Pawluk 

przedstawiała materiał - Informacja o sieci szkół ponadgimnazjalnych na terenie 

Powiatu Łowickiego w świetle prognoz demograficznych. / Zał. Nr 12/  

Ad pkt. 15  

Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie zmiany budżetu za 2012 

rok. 



14 

 

Główna Księgowa Starostwa Powiatowego w Łowiczu Monika Mamcarz 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu za 2012 rok. 

Radny Eugeniusz Furman powiedział, że ma pytanie do Starosty. Powiedział, 

że do tej pory przeznaczonych było 400 tys. zł na zadanie podnoszenie 

infrastruktury Muzeum w Łowiczu i z tego zadania rezygnuje się na rzecz 

dwóch zadań – przeniesienie plebanii z Pszczonowa i renowacja fresków w 

kaplicy św. Boromeusza. Czy są to tożsame zadania? 

Starosta Łowicki Janusz Michalak odpowiedział, że zakończył się termin 

aplikowania o środki z Ministerstwa Kultury. Stało się tak, że dwa wnioski 

muzeum zostały zakwalifikowane, jeden na kwotę ponad 580 tys. zł, drugi na 

renowację fresków. Dodał, że dofinansowanie jednego projektu wyniesie 400 

tys. zł natomiast do drugiego – 200 tys. zł.  

Starosta powiedział, że jeden z przetargów na remont kaplicy przyniósł 

oszczędności w wysokości 400 tys. zł i w związku z tym nie musieliśmy sięgać 

po inne źródła dofinansowania, tylko te pozostałe środki zostały przesunięte na 

te dwa zadania. Stwierdził, iż renowacja fresków w kaplicy św. Boromeusza 

opiewa na większą kwotę ale trudna sytuacja finansowa sprawia, iż 

dofinansowanie tego zadania wyniesie nie więcej niż 50%, natomiast jeśli 

przetargi przyniosą oszczędności, to te środki zostaną przesunięte na tą 

inwestycję.  

Opinia Komisji Budżetu i Finansów – pozytywna.  

Radni w głosowaniu jawnym: 

 

za   - 21 

przeciw   - 0 

wstrzymało się  - 0 

podjęli uchwałę Nr XVIII/135/2012 RPŁ w sprawie zmiany budżetu na 2012 

rok. / Zał. Nr 13/ 

Ad pkt. 16 
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Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Łowickiego na lata 2012 – 2018. 

Główna Księgowa Starostwa Powiatowego w Łowiczu Monika Mamcarz 

przedstawiła projekt uchwały RPŁ w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Łowickiego na lata 2012 – 2018. 

Opinia Komisji Budżetu i Finansów – pozytywna.  

Radni w głosowaniu jawnym: 

 

za   - 21 

przeciw   - 0 

wstrzymało się  - 0 

podjęli uchwałę Nr XVIII/136/2012 RPŁ w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Łowickiego na lata 2012 – 2018. /Zał. Nr 14/ 

Ad pkt. 17  

Sprawozdanie Starosty Łowickiego z prac Zarządu Powiatu Łowickiego w 

okresie między sesjami. 

Starosta Łowicki Janusz Michalak przedstawił sprawozdanie z prac Zarządu 

Powiatu Łowickiego w okresie między sesjami 

Starosta Łowicki Janusz Michalak powiedział, że w związku ze sprawą, o 

której mówiła na początku sesji Teresa Wojda informuje, że sprawa została 

przekazana do Wydziału OS i będzie też przedmiotem posiedzenie na Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska.  

Starosta dodał, iż na posiedzeniu ZPŁ zajęto się również sprawą nadania imienia 

dla Domu Pomocy Społecznej w Borówku. Temat ten będzie przedstawiany na 

Komisjach Stałych.  

Radny Jerzy Wolski powiedział, iż swego czasu była propozycja, by PPP 

nosiła imię Kardynała Stefana Wyszyńskiego. Zapytał, co w tej kwestii? 
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Powiedział również, że na posiedzeniu Komisji Radni dostali materiały 

odnośnie nadania imienia skwerowi przy ul. Stanisławskiego i organizatorzy 

tego przedsięwzięcia oczekują na decyzję.  

Starosta Łowicki Janusz Michalak powiedział, że w przypadku PPP decyzja 

nie został podjęta, ponieważ nie było pewności, czy PPP pozostanie w tym 

miejscu. W przypadku placówki oświatowej nadanie imienia powinien być 

wniosek Rady Pedagogicznej. W przypadku skweru ZPŁ miał obawy, ponieważ 

jeśli będzie zgoda na nadanie imienia a w przyszłości powróciłby pomysł 

rozbudowy II LO to wówczas Powiat musiałby pytać o zgodę na ewentualną 

rozbudowę.  

 

Radny Krzysztof Janicki powiedział, iż na poprzedniej sesji poprosił o 

informacje na temat wynajmu piwnicy w Muzeum.  

Dyrektor Muzeum w Łowiczu Marzena Kozanecka – Zwierz przedstawiła 

informacje na temat wynajmu pomieszczeń. / Zał. Nr 15/ 

Przewodniczący Rady Powiatu Łowickiego Bolesław Heichman powiedział, 

że to rynek kształtuje możliwości i ważnym jest to ile klient może zaoferować a 

nie ile by właściciel chciał otrzymać.  

Radny Artur Michalak powiedział, że dyrektor muzeum obrała słuszną drogę 

postępowania w sprawie wynajmu pomieszczeń. Dodał, że każdy racjonalnie 

postępujący dyrektor postąpiłby podobnie, bo lepiej mieć 2 500 zł, aniżeli nic. 

Zakończył mówiąc, iż w słowach Radnego Krzysztofa Janickiego odczytał 

między wierszami zarzut o niegospodarność.  

 

Ad pkt. 18  

Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady Powiatu Łowickiego z 

okresie między sesjami. 
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Przewodniczący Rady Powiatu Łowickiego Bolesław Heichman powiedział, 

że w czasie między sesjami uczestniczył w posiedzeniach ZPŁ, był na 

uroczystości 50 – lecia pożycia małżeńskiego. Dodał, że był u Marszałka 

Grabarczyka celem wspomożenia w działaniach inwestycyjnych oraz u 

Wiceministra Stępnia.  

Wicestarosta Łowicki Marcin Kosiorek zapytał co w związku z 

oświadczeniem odnośnie stanowiska w sprawie obrony sądu? 

Przewodniczący Rady Powiatu Łowickiego Bolesław Heichman 

odpowiedział, że stanowisko zostało wysłane do ministerstwa.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Łowickiego Bolesław Heichman powiedział, 

że w związku ze złożeniem rezygnacji przez Starostę Łowickiego i faktem, iż na 

sesji, która odbyła się 15 lutego nie podjęto stosownych uchwał proponuje 

ogłosić przerwę do piątku do godz. 15:00. Dodał, że do czasu wyboru nowego 

Starosty i ZPŁ obecny ZPŁ będzie z mocy prawa pełnił funkcję.  

Wicestarosta Łowicki Marcin Kosiorek powiedział, że sytuacja jest taka jaka 

jest i w związku z powyższym proponowałby poddać pod głosowanie 

zamknięcie tej sesji i gdy grupa radnych się dogada, wówczas na wniosek 

zostanie zwołana sesja w trybie nadzwyczajnym, a nie ma gwarancji, że w 

piątek jakieś decyzje zostały podjęte.  

Przewodniczący Rady Powiatu Łowickiego Bolesław Heichman zapytał, czy 

jest to wniosek formalny? 

Wicestarosta Łowicki Marcin Kosiorek odpowiedział, że tak.  

Radny Artur Michalak zapytał, czy to ma być wniosek podpisany przez 6 

radnych? 

Wicestarosta Łowicki Marcin Kosiorek powiedział, że stawia wniosek 

formalny o zamknięcie sesji.  

Radni w głosowaniu jawnym  

Za – 17 
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Wstrzymało się – 1 

Przeciw – 0  

Przyjęli wniosek o zamknięcie XVIII Sesji Rady Powiatu Łowickiego.  

 

Ad pkt. 20  

Interpelacje, wolne wnioski, zapytania radnych i sprawy różne. 

Interpelacji nie zgłoszono.  

Ad pkt 21 

Zakończenie obrad XVIII Sesji Rady Powiatu Łowickiego. 

 

                                 Przewodniczący RPŁ 

                                 /-/ Bolesław Heichman 

Protokołowały: 

B. Prus – Miterka  

J. Idzikowska  

 


